
Till styrelsen i Slättens Vind  AB  

 

Motion till årsstämman 2018. 
 

Bakgrund. 
Allting växer inom den förnybara energin i en takt som globalt hela tiden accelererar. 

Så gör även kundernas och ägarnas krav på anläggningar, som producerar förnybar 

energi.  T.ex. så köper många framtidsinriktade företag sin elenergi direkt från 

producenter av förnybar energi. 

 

Här i Västergötland finns fina exempel på bolag som varit pionjärer på vindkraft, t.ex. 

Slättens Vind, Ledsjö Vind, Älvsborgsvind m.fl.  

En expansion lokalt i småskalig form är inte så enkel idag, p.g.a. Försvarsmaktens 

restriktioner,  att leverantörer oftast vill se parker i.st.f. enstaka verk m.m.  Ofta 

behövs större resurser och större ägarinsatser.  

Vidare är vi så små på börsen att affärer där kanske inte alltid motsvarar verkligt 

värde på företaget.  Med större volymtillgång skulle dessutom börsaffärer underlättas. 

 

Förslag. 
För att bättre kunna nå detta vill jag se ett samgående av flera bolag. 

Det finns flera sätt att lösa detta, t.ex. genom ett paraplybolag som är börsnoterat, 

i.st.f. flera små bolag som är noterade var för sig. 

Jag är ingen expert på detta, det finns andra som kan sådant. 

 

Jag föreslår att stämman uppdrar åt styrelsen att inleda diskussioner om samverkan 

med närliggande bolag som producerar förnybar energi. 

 

En första målsättningen skulle vara att diskutera formerna för ett samägande och 

gemensamt tillsätta en grupp som ger förslag på ägarform, tillgångsvärdering och 

mycket annat. 
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